

Kirsch Pharma's Environmental Policy

As a mid-sized company, we take our responsibility for the environment, climate and society seriously. Our goal is to continuously reduce our environmental impact and to improve our processes in a sustainable way.

Our Principles

Responsible Action

We are committed to active environmental and climate protection and comply with all relevant legal requirements. Sustainability is an integral part of our corporate strategy.

CO₂ Reduction

We are working continuously to reduce our carbon footprint.

Our goal: **an average annual reduction of 4.2% in Scope 1 and Scope 2 emissions**, starting from the baseline year 2023.

Efficient Use of Resources

We use energy, water and raw materials responsibly and continuously optimize our processes to reduce consumption.

Renewable Energy

We increasingly rely on sustainable energy sources.

From 2026 onward, we will source **100% of our electricity from renewable energy** and already operate an in-house photovoltaic system.

Waste Reduction

Through careful planning and consistent waste separation, we reduce our waste volume and support circular economy practices.

Sustainable Production

Our production operates with a strong focus on energy efficiency, resource conservation and CO₂ reduction. We monitor water quality and consumption and are working towards internal treatment of process wastewater in the future.

Responsible Supply Chain

We expect our partners to act in an environmentally responsible manner. Our Supplier Code of Conduct defines clear ecological standards across our entire value chain.

A Collective Effort

Sustainability is a shared responsibility. We actively promote environmental awareness within the company and encourage our employees to contribute ideas and improvements.

Kirsch Pharmas Umweltrichtlinie

Als mittelständisches Unternehmen tragen wir Verantwortung für Umwelt, Klima und Gesellschaft. Unser Ziel ist es, unsere Umweltauswirkungen nachhaltig zu reduzieren und unsere Prozesse kontinuierlich zu verbessern.

Unsere Grundsätze

Verantwortungsvoll handeln

Wir verpflichten uns zu einem aktiven Umwelt- und Klimaschutz und halten alle relevanten gesetzlichen Vorgaben ein. Nachhaltigkeit ist ein integraler Bestandteil unserer Unternehmensstrategie.

CO₂-Reduktion

Wir arbeiten kontinuierlich daran, unseren CO₂-Fußabdruck zu verringern.

Unser Ziel: Reduktion der Scope-1- und Scope-2-Emissionen um durchschnittlich 4,2 % pro Jahr, ausgehend von 2023.

Ressourcen effizient nutzen

Wir gehen sparsam mit Energie, Wasser und Rohstoffen um und verbessern laufend unsere Prozesse, um den Verbrauch zu reduzieren.

Erneuerbare Energien

Wir setzen verstärkt auf nachhaltige Energiequellen.

Ab 2026 beziehen wir **100 % unseres Stroms aus erneuerbaren Energien** und nutzen bereits heute eine eigene Photovoltaikanlage.

Abfall vermeiden

Durch optimierte Planung und konsequente Trennung reduzieren wir unser Abfallaufkommen und unterstützen Kreislaufwirtschaftsprozesse.

Nachhaltige Produktion

Unsere Produktion arbeitet energieeffizient, ressourcenschonend und mit Fokus auf CO₂-Reduktion. Die Qualität und der Verbrauch von Wasser werden überwacht und laufend verbessert. Perspektivisch bereiten wir anfallendes Abwasser intern weiter auf.

Verantwortungsvolle Lieferkette

Wir erwarten auch von unseren Partnern umweltgerechtes Handeln. Unser Lieferantenkodex definiert klare ökologische Standards entlang der gesamten Wertschöpfungskette.

Gemeinschaftliche Aufgabe

Nachhaltigkeit gelingt nur gemeinsam. Wir fördern das Umweltbewusstsein unserer Mitarbeitenden und binden sie aktiv in Verbesserungsprozesse ein.